
Interpelacja z dnia 4 września 2022

W nawiązaniu do odpowiedzi Nr BRM.0003.32.2022 z dnia 26.08.2022 r. na złożoną 12.08 interpelację proszę o
udzielenie informacji w poniższym zakresie. 

Gmina w tym roku dokonała przejęcia 720 udziałów ze wszystkich 768, co stanowi 94% pow. drogi. Pomimo brakujących
6% udziałów Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. ułożył na całej długości drogi wodociąg i kanalizację. Wykonał
ponadto "wcinkę" do spornej działki. 

Proszę o informację. 
1. Dlaczego w kwestii ustawienia latarni Gmina nie może zrobić zgodnie z przyjętą przez ZWiK Sp. z o.o. zasadą?
Dlaczego Urząd nie może wykonać tej inwestycji ZA ZGODĄ współwłaściciela, który drogi jeszcze nie przekazał? 
2. Dlaczego nie można zaprojektować tak rozłożenia słupów oświetleniowych, by żaden z nich nie naruszał własności
"spornej" działki? 
3. Jakie oświetlenie zaplanowano na odcinku ul. Waligóry, której mieszkańcy od ponad dwóch dokładali (skutecznie)
starań w celu przekazania Gminie NIEODPŁATNIE swoich gruntów (720 udziałów)? 
4. Dlaczego do tej pory nie uwzględniono (pomimo przekazania Gminie wspomnianych udziałów) w jesiennym
harmonogramie równania dróg? 
5. Czy wspomniani mieszkańcy najbliższą jesień i zimę spędzą na nieoświetlonej drodze, czy też droga ta zostanie
tymczasowo doświetlona oprawami, które od dwóch lat leżą zmagazynowane w Urzędzie? 

Z poważaniem, 
Marcin Etienne
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